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Sēde sasaukta plkst. 10.00 

Sēdi atklāj plkst. 10.01 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja vietniece tautsaimniecības jautājumos 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas 

vecākā lietvede 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Eva Kārkliņa (iziet plkst.16.11, atgriežas plkst.16.13) 

Antra Grūbe  

Ilva Norenberga (līdz plkst.12.52) 

Sandra Pētersone 

Gundars Sebris (iziet plkst.10.19, atgriežas plkst.10.28; ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.12.19; iziet plkst.16.28, atgriežas plkst.16.32 ) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.12.03, atgriežas pēc sēdes pārtraukuma plkst.12.15; līdz 

plkst.12.52) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs  (iziet plkst.11.55, atgriežas plkst.12.04; līdz plkst.12.52) 

Andis Astrātovs (iziet plkst.11.13, atgriežas plkst.11.19; līdz plkst.12.52) 

Dainis Karols (iziet plkst.10.39, atgriežas plkst.10.43; iziet plkst.11.14, atgriežas plkst.11.18; 

iziet plkst.11.55, atgriežas plkst.12.03; iziet plkst.15.46, atgriežas plkst.15.55; iziet plkst.16.34, 

atgriežas plkst.16.41) 

Andra Grīvāne-Bārda  

Kalvis Kalniņš (līdz plkst.12.52) 

Gaidis Bērziņš  (iziet plkst.16.17, atgriežas plkst.16.21) 

Juzefa Kļava 

Almants Kalniņš (iziet plkst.10.21, atgriežas plkst.10.24) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.10.40, atgriežas plkst.10.41) 
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Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

Ieva Brūna-Labāne 

Oļegs Solovjovs 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Valdis Bārda – pašvaldības izpilddirektora p.i. ; izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas 

un nekustamā īpašuma jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Jekaterina Lola – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta Projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta vadītāja 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Emīls Gulbis – Talsu novada Būvvaldes vadītājs 

Marta Rake – Lasmane – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Māris Grīnvalds – Talsu novada Pašvaldības policijas priekšnieks 

Jānis Mucenieks – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas lietotāju atbalsta 

speciālists 

Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Daiga Feldmane – Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes „Saulstariņš” vadītāja 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Signeta Šveiduka – Laucienes pamatskolas direktore 

Elza Rozentāle – Talsu Ķultūras centra direktore 

Raitis Rērihs – Talsu novada Mūzikas skolas direktors 

Marika Grohjacka – Laidzes un Vandzenes pagasta pārvaldes vadītāja 

Egils Alsbergs – Stendes pilsētas un Virbu pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Baiba Barone-Vanaga – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Ģirts Kalnbirze – Lībagu pagasta un Strazdes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Rudīte Baļķīte – Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes „Kurzemīte” vadītāja 

Juris Upmalis – Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Andris Grīnbergs – Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagasta apvienības 

pārvaldes vadītājs 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Sandra Bērziņa – Stendes pamatskolas direktora p.i. 

Anda Bajāre – Talsu novada Sporta skolas direktora vietniece administratīvajā darbā 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  
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Izsludinātā darba kārtība: 

1. Par Talsu novada pašvaldībā plānotajiem Eiropas Savienības projektiem un to 

finansējumu 2024. un 2025.gadā. 

2. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu”. 

3. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

(izglītības iestādes). 

4. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

(Dundagas pagasta pārvalde). 

5. Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu. 

6. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 10. aprīļa lēmumā Nr. 106 

“Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 21. februāra lēmumā Nr. 

30 “Par Talsu novada pašvaldības rīcības plāna apstiprināšanu”. 

 

Papildu darba kārtība: 

7. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu 

jautājumos iecelšanu amatā. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības jautājumu 

“Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu 

jautājumos iecelšanu amatā” kā 7.jautājumu. 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Aldis Pinkens [paceļot roku], Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Ilva 

Norenberga [paceļot roku], Lauris Pīlēģis, Sandra Pētersone, 

Māris Rozenbergs [paceļot roku], Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut darba kārtības lemjošajā daļā 7.jautājumu “Par Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu jautājumos iecelšanu amatā”. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Talsu novada pašvaldībā plānotajiem Eiropas Savienības projektiem un to 

finansējumu 2024. un 2025.gadā. 

2. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu”. 

3. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

(izglītības iestādes). 
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4. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

(Dundagas pagasta pārvalde). 

5. Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu. 

6. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 10. aprīļa lēmumā Nr. 106 

“Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 21. februāra lēmumā Nr. 

30 “Par Talsu novada pašvaldības rīcības plāna apstiprināšanu”. 

7. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu 

jautājumos iecelšanu amatā. 

 

1.§ 

Par Talsu novada pašvaldībā plānotajiem Eiropas Savienības projektiem un to 

finansējumu 2024. un 2025.gadā 

S. Pētersone, J. Lola, A. Pinkens, L. Skadiņa, A. Dimante, D. Karols, J. Kļava, L. Pīlēģis, 

D. Karols 

 

J. Lola ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka lēmuma projekts ir izskatīts Attīstības 

komitejā. Atbilstoši Attīstības komitejas ieteikumam Attīstības plānošanas, projektu vadības un 

tūrisma departaments ir iesniedzis jaunu dokumenta versiju sakārtojot tabulā minētos projektus 

prioritārā secībā. Kas ir izsūtīts deputātu e-pastā. Atbilstoši tai informācijai ir veikts saistību 

tabulas pārrēķins, kā arī ir veikts trīs tabulu aprēķins, iekļaujot tajā projektu no 1. līdz 17.; no 

1. līdz 15.; no 1. līdz 8., lai deputātiem būtu pilna informācija par iespējamo saistību izmaiņu 

pirmajā, otrajā, trešajā variantā. 

 

  Uz A. Pinkena jautājumu par tabulā minēto projektu secību atbild L. Skadiņa, 

A. Dimante. S. Pētersone, J. Lola. 

  Plkst.10.19 iziet G. Sebris, ienāk plkst.10.28. 

 J. Kļava informē, ka lēmuma projektu atbalstīs. Vērš uzmanību uz iekšējās kontroles 

sistēmu. 

Plkst.10.21 iziet A. Kalniņš, ienāk plkst.10.24. 

L. Pīlēģis jautā, vai ekonomisti var apgalvot, ka veicot plānotos pasākumus un pieņemot 

šo lēmumu, ka mēs palielinām mūsu saistību apjomu līdz  12%, nākamajos gados spēsim 

sabalansēt budžetu? 

S. Pētersone atbild, ka visu mūsu faktisko situāciju parāda naudas plūsma. Šobrīd 

naudas plūsmā ir stabilizējusies. Šobrīd mēs gatavojam budžetu grozījumus tai skaitā arī par 

atlīdzību. Min, ka, visticamāk, katru mēnesi tiks iets ar budžeta grozījumiem. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. Informē, ka balsojumā “atturēsies”.  

A. Pinkens aicina noformēt pievienotos materiālus kā lēmuma projekta pielikumus. 

S. Pētersone – pirmais pielikums ir projektu sarakstu un otrais pielikums ir saistību 

aprēķins. 

J. Lola min, ka atbilstoši šodien pieņemtajam lēmuma būs jāgroza arī Talsu novada 

pašvaldības rīcības plāns un šie projekti tajā jāaktualizē. 

D. Karols jautā, kurš variants tiks pielikts kā pielikums domes lēmumam? 

S. Pētersone atbild, ka pilnais. 

Pauž viedokli, ka pieņemot šo lēmumu neuzņemamies saistības, tas ir prioritāro projektu 

saraksts pēc kura pašiem būtu jāstrādā. Šis nav tas brīdis, kad mēs pieņemam konkrētu lēmumu 

par saistībām 

 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso:  

"PAR"  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  4 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 244 “Par Talsu novada pašvaldībā plānotajiem Eiropas Savienības 

projektiem un to finansējumu 2024. un 2025.gadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

2.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu” 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, J. Kļava, R. Rērihs. E. Rozentāle, A. Stūrmanis, 

A.  Grūbe, I. Norenberga, E. Gulbis, D. Karols 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. Atkārtoti tiek izskatīts Centrālās pārvaldes un 

Kultūras centra amatu katalogs, par kuru plaši tika diskutēts 27. jūnija domes sēdē. 

Plkst.10.39 iziet D. Karols, ienāk plkst.10.43. 

Plkst.10.40 iziet L. Pīlēģis, ienāk plkst.10.41. 

 

Jautājumus I. Purviņai uzdod A. Pinkens, J. Kļava.  

Pēc J. Kļavas aicinājuma R. Rērihs, E. Rozentāle skaidro trešā kasiera nepieciešamību 

Talsu kultūras centrā. Diskusijā iesaistās A. Stūrmanis, A. Grūbe, I. Norenberga, S. Pētersone. 

J. Kļava pauž viedokli, ka katra amata vieta, ko mēs palielinām, izmaksā, ļoti, ļoti dārgi. 

Norāda, ka mums šīs lietas jāvērtē ļoti, ļoti rūpīgi. 

S. Pētersone piebilst, ka ar Talsu kultūras centru ir notikusi saruna par to, ka iespējams 

kultūras centram arī ir jāpārskata un jāpaskata kā šobrīd labāk organizēt gan amatieru mākslas 

kolektīvu darbību, tieši domājot par laikiem, gan arī kopumā varbūt mazliet savādāk paskatīties, 

kā mēs varam procesus organizēt. Cer, ka drīz tie risinājumi tiks rasti. 

J. Kļava pauž viedokli, ka septembrī atkārtoti būtu jāatgriežas pie jautājuma saistībā ar 

izglītības iestāžu administrāciju apvienošanu, lietderību, vajadzību, skaitu.  

Aicina novada izpildvaru un arī vadību atkārtoti vērtēt visas šīs lietas par pārējo 

darbinieku mēneša algu. 

E. Gulbis atbild uz A. Pinkena jautājumu par Būvvaldes vadīta amata nosaukuma 

papildināšanu ar vārdiem “Talsu pilsētas arhitekts”. Diskusijā iesaistās A. Stūrmanis. 

D. Karols jautā, vai dotajā brīdī veicot šīs izmaiņas amatu katalogā, tas paredzēs arī 

izmaiņas Būvvaldes nolikumā, kurā brīdī tas tiks darīts? 

E. Gulbis to apstiprina. Min, ka kādu laiku jau ir sagatavots Būvvaldes nolikums, tas 

netiek virzīts uz priekšu, jo ir gaidījis, kad tiks apstiprināts šāda veida amatu katalogs. 

A. Pinkens jautā, kurā brīdī mums šis amatu kataloga stājas spēkā, uzreiz pēc domes 

lēmuma pieņemšana? 

I. Purviņa atbild, ka ir viena nianse attiecībā uz NVO un uzņēmējdarbības konsultantu, 

kur attiecīgi cilvēks izbeidz darba attiecības ar 18. jūliju, līdz ar to tur būtu piezīme, ka ar 

19.  jūliju stājas spēkā amats, kas pāriet uz Administratīvā departamenta Iekšējās komunikācijas 

un uzņēmējdarbības speciālistu. 

A. Pinkens aicina to piefiksēt amatu katalogā. 
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I. Purviņa – jā, amata katalogā, viena atzīme būtu Administratīvajā departamentā pie 

Iekšējās komunikācijas un uzņēmējdarbības speciālista un otra atzīme būtu  Attīstības 

plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamentā pie amata Projektu koordinators.  

A. Pinkens pauž viedokli. Aicina Talsu Kultūras centra vadītāju un Talsu mūzikas 

skolas vadītāju domāt, kas tas ir par amatu. Runājot par to, ko viņš dara, mēs dzirdam būtībā 

dežuranta pienākumus, bet amatu katalogā mēs skatāmies uz ierakstu – runājam par amatu, kas 

ir kasieris. Tomēr vajadzētu saprast, kas ir pamata pienākums šiem darbiniekiem. Lūdz 

padomāt, vai tas darbs, ko šie cilvēki dara, vai visi viņi ir uzskatāmi par kasieriem. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 245 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. 

decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” un Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par 

Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr.  466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

(izglītības iestādes) 

S. Pētersone, I. Purviņa, E. Kārkliņa, A. Pinkens, G. Bērziņš, U. Katlaps, A. Bajāre, 

R. Rērihs, S. Bērziņa,  D. Feldmane, L. Pīlēģis, D. Karols, S. Šveiduka, A. Stūrmanis, 

A. Kalniņš 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.11.13 iziet A. Astrātovs, ienāk plkst.11.19. 

Plkst.11.14 iziet D. Karols, ienāk plkst.11.18. 

Jautājumus uzdod E. Kārkliņa, A. Pinkens, G. Bērziņš, L. Pīlēģis. 

A. Pinkens aicina iepazīstināt ar visām veiktajām izmaiņām iestādēs, pie katras iestādes 

arī piezīmējot cik procenti tika iegūti.  

I. Purviņa iepazīstina ar veiktajām izmaiņām. Pirmsskolas izglītības iestādēm amata 

vietu samazinājum kopā  ir 14,13%, ietaupījums no 1.septembra līdz gada beigām atlīdzībām 

ir 9,68  %. 

A. Pinkens norāda uz pielikumu numerāciju. Min, ka tā nav pareiza. 

A. Purviņa paskaidro, ka būs jāstiprina viena konsolidētā versija, kur korekti būs 

sakārtoti visi pielikumi. 

I. Purviņa, runājot par Talsu novada Sporta skolu, informē, ka ir jāveic korekcijas 

lietveža slodzei – no amata sarakstā redzamajā versijā 0,75 uz 1 slodzi. 

D. Karols aicina veikt redakcionālu precizējumu nosaukumā – Talsu novada Sporta 

skola. 

A. Pinkens norāda, ka Talsu novada Sporta skolas amatu sarakstā Direktora vietniekam 
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administratīvajā darbā ir minēts II A līmenis, 9. mēnešalgu grupa. Min, ka viņaprāt, tā nav 

9.  mēnešalgu grupa, jo 9. mēnešalgu grupa ir IV A, kuru mēs citām iestādēm dodam 

vietniekiem. 

A. Bajāre piekrīt, ka tas ir IV A līmenis, aicina to uzskatīt to par redakcionālu labojumu. 

A. Pinkens aicina to precizēt. 

S. Pētersone izsaka priekšlikums par darba plānu – strādājam līdz plkst. 13.00, tad 

pārtraukumu un pēc laika, par kuru deputāti vienosies, tiks atsākta sēde.  

Plkst.11.55 iziet M. Rozenbergs, ienāk plkst.12.04. 

Plkst.11.55 iziet D. Karols, ienāk plkst.12.03. 

D. Feldmane informē, ka otrdien ir aizsūtījusi priekšlikumu ar lūgumu saglabāt sētnieka 

amatu uz pilnu slodzi, pamatojoties uz to, ka sētnieks veic arī dārznieka pienākumus. Lūdz to 

izskatīt. 

I. Purviņa lūdz deputātus sadalīt atpakaļ palīgstrādnieku un sētnieku divās pozīcijās, 

šobrīd ir viena amata vieta. Attiecīgi sētnieks ir 1 slodze, palīgstrādnieks 0,5, kopējais slodžu 

skaits palielinās uz 13,5. 

S. Pētersone aicina vienoties, ka tie ir redakcionāli labojumi.  

Plkst.12.03 iziet A. Stūrmanis, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.12.15. 

A. Pinkens, runājot par kopējo situāciju ar nepilnajām slodzēm, norāda, ka mēs 

maksimāli centāmies izvairīties no šādas situācijas.  

 

Plkst.12.04 S. Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.12.15 tiek atsākta sēde. 

 

I. Purviņa, runājot par Pūņu pamatskolas amatu sarakstu, informē, ka redakcionāli 

jāizmaina nosaukums un Pūņu sākumskola. 

Runājot par Lībagu sākumskolas amata sarakstu, lūdz redakcionāli izmainīt sesto 

punktu “Tehniskais darbinieks, krāšņu kurinātājs”, tur vajadzētu būt “Tehniskais darbinieks, 

siltumtīklu operators” un attiecīgi mainās arī 16, I, 1 uz 16,III,3. Norāda, ka amata katalogā nav 

minēta vispārējās aprūpes māsa, bet viņa iestādē ir. 

Deputāti vienojas, ka amata sarakstā šis amats tiek ievietots pēc fakta. 

A. Pinkens, runājot par Valdemārpils vidusskolas amatu sarakstu, norāda, ka tajā ir divi 

direktora vietnieki. 

Plkst.12.19 ienāk G. Sebris. 

S. Pētersone min, ka attiecībā uz skolu administrācijām, pie šī jautājuma [septembrī] 

atgriezīsimies. 

I. Purviņa, runājot par Talsu Bērnu un jauniešu centra amatu sarakstu, informē, ka ir 

redakcionāla izmaiņa nosaukumā, tas ir jāpapildina ar vārdu novada. 

A. Pinkens jautā par remontstrādnieku, kurš ir gan bibliotēkā, gan arī šajā iestāde 

atsevišķs. Jautā, kā tas dalās, kāpēc mums vajadzētu saglabāt šo situāciju? 

S. Pētersone atbild, ka tāds ir šobrīd iestādes vadītāja viedoklis. Min, ka  mums dienas 

kārtībā ir bibliotēkas. Bibliotēkas ir plānotas skatīt augusta mēnesī, un attiecīgi šo jautājumu 

mēs noteikti piefiksējam un līdz tam brīdim, kad stiprināsim bibliotēku amatu katalogus noteikti 

to atrisinām.  

L. Pīlēģis jautā, vai amata kataloga apstiprināšanas gadījumā ir plāns šīs iestādes 

salīdzināt savstarpēji? Būtu labi, ja mēs šīs iestādes savā starpā salīdzinātu. Vērš uzmanību uz 

pārāk lielām atšķirībām. 

Atgādina, ka pirms tam mēs ļoti centāmies izskaust pusslodzes – šobrīd ejam citā 

virzienā. Rosina paskatīties, cik mēs pārmaksājam saistībā ar to, ka mums paliek pusslodzes. 

S. Pētersone lūdz piefiksēt L. Pīlēģa jautājumu. Min, ka šos datus mēs noteikti varam 

dabūt jau par šobrīd esošo situāciju. Attiecībā par slodžu lielumiem un ietekmi uz maksājumiem 

mēs noteikti mēģināsim jau līdz domes sēdei sagatavot.  
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L. Pīlēģis jautā, kad mēs varētu paskatīties savstarpēji, lai būtu līdzvērtība starp šīm 

iestādēm? 

S. Pētersone min, ka tas visticamāk būs septembris. 

U. Katlaps izsaka priekšlikumu Laucienes pamatskolas bibliotekāru pārgrozīt uz 

Pastendes pamatskolu – uz laborantu ar 0,3 slodzi, kā tas ir citās pamatskolās. 

S. Pētersone jautā S. Šveidukai, vai viņa tam piekrīt? 

S. Šveiduka tam nepiekrīt. 

S. Pētersone rosina atgriezties pie šī jautājuma septembrī. 

A. Stūrmanis pauž viedokli. 

A. Pinkens pauž viedokli. Norāda, ka ir jāņem vērā, ka ir redzamas atšķirības starp 

iestādēm. Min, ka būtu labi, ja septembrī varētu nonākt līdz tam, ka ne tikai iestāžu vadītāji 

katrs individuāli ir daudzmaz apmierināti ar to rezultātu, bet arī deputātiem nav tie jautājumi, 

ja ir jautājumi, uz tiem ir skaidra un saprotama atbilde. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  2 (Eva Kārkliņa, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  2 (Antra Grūbe, Ilva Norenberga) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 246 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. 

decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” (izglītības iestādes)”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.12.52 S. Pētersone izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.15.03 tiek atsākta dome sēde. 

Pēc sēdēs pārtraukuma nav A.Astrātovs, K. Kalniņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, 

I.  Norenberga. 

 

4.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” (Dundagas 

pagasta pārvalde) 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, D. Karols, A. Kojro 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka attiecībā uz amata vietu samazinājumu 

Dundagas pagasta pārvalde to ir izpildījusi par 22,86%, kopā ir samazinātas 8,42 slodzes.  

D. Karols jautā A. Kojro, pēc Dundagas pagasta pārvaldes amata kataloga sanāk, ka 

Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļai nav vadītājs. Jautā, vai visu amata sarakstu nebija 

lietderīgāk likt zem visa Dundagas pagasta pārvaldes amata saraksta, nevis atstājot zem 

Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas, nenozīmējot, kurš pildīs nodaļas vadītāja pienākumus vai 

citādi būs atbildīgs par nodaļas darbu kā struktūru pārvaldē? 

A. Kojro atbild, ka tas tā arī varētu būt. 

D. Karols jautā, vai varam redakcionāli uzskatīt to, ka izņemam ārā Saimnieciskā 

nodrošinājuma nodaļu, viss paiet apakšā zem Dundagas pagasta pārvaldes, un tad arī Dundagas 

pārvaldes vadītājs atbild par visiem darbiniekiem. 
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A. Kojro to atbalsta – jā. 

D. Karols aicina to redakcionāli izlabot. 

A. Pinkens iebilst, ka tas nav redakcionāls labojums. Norāda, ka visām pārvaldēm 

apzināti tika veidota struktūra pēc viena parauga. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Gundars Sebris) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 247 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 

13.  decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” (Dundagas pagasta pārvalde)”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5.§ 

Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Purviņa, J. Robalde, B. Barone-Vanaga, L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Karols, 

J. Kļava, V. Bārda, Z. Brunavs, D. Karols, E. Kārkliņa, M. Grohjacka, A. Grīnbergs, J. Kļava, 

A. Kalniņš, J. Upmalis, M. Brāle, S. Krūmiņa, E. Frišenfelde, O. Solovjovs, Z. Brunavs, 

Ģ. Kalnbirze 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. Pārvaldes ir paveikušas milzīgu darbu un 

sagatavojušas apvienību projektus apstiprināšanai domē ar amatu katalogiem, paredzot arī 

noteiktu amata vietu samazinājumu. Aicina katras pārvaldes vadītāju ziņot.  

 

J. Robalde ziņo par Valdgales pagasta pārvaldes reorganizāciju. Pauž vēlmi vienu no 

esošajiem remontstrādniekiem pārdēvēt par Ēku un apsaimniekojamās teritorijas pārzini. 

B. Barone-Vanaga ziņo par Ģibuļu pagasta pārvaldes reorganizāciju. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Karols, J. Kļava. 

S. Pētersone informē par amata vietu un atlīdzības samazinājumu. 

 

Z. Brunavs ziņo par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes reorganizāciju. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Karols, E. Kārkliņa. 

S. Pētersone informē par amata vietu un atlīdzības samazinājumu. 

Plkst.15.46 iziet D.Karols, ienāk plkst.15.55. 

Plkst.16.11 iziet E. Kārkliņa, ienāk plkst.16.13. 

 

M. Grohjacka ziņo par Laidzes un Vandzenes pagasta apvienības reorganizāciju. 

Plkst.16.17 iziet G. Bērziņš, ienāk plkst.16.21. 

Plkst.16.28 iziet G. Sebris, ienāk plkst.16.32. 

A. Grīnbergs ziņo par Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagasta 

apvienības pārvaldes reorganizāciju. Informē, ka ir viena neprecizitāte  - ir palikusi amata vieta  

elektroatslēdznieks, kas ir jau likvidēta. 

Jautājumus uzdod D. Karols, J. Kļava, A. Pinkens, L. Pīlēģis, A. Kalniņš. 

Plkst.16.34 iziet D. Karols, ienāk plkst.16.41. 
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J. Kļava lūdz augustā pieķerties ne vien pie bibliotēkām, bet arī pie tautas namiem. 

            Rosina mainīt nosaukumu “Valdemārpils apvienības kultūras un tūrisma informācijas 

centrs”. 

A. Kalniņš pauž viedokli. Informē, ka atbalstīs. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. 

 

Plkst.17.00 S. Pētersone pārtrauc domes sēdi. Deputāti vienojas, ka domes sēde tiks 

turpināta 17. jūlijā plkst.13.00. 

 

Sēde tiek turpināta 17.07.2024. plkst.13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja vietniece tautsaimniecības jautājumos 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga –Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas 

vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe  

Sandra Pētersone 

Gundars Sebris  

Ainis Stūrmanis (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.14.18) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs   

Andis Astrātovs (iziet plkst.14.35, atgriežas plkst.14.44) 

Dainis Karols (iziet plkst.14.00, atgriežas plkst.14.02; iziet plkst.14.37, atgriežas plkst.14.44) 

Andra Grīvāne-Bārda  

Kalvis Kalniņš (iziet plkst.14.47, atgriežas plkst.14.52) 

Juzefa Kļava 

Almants Kalniņš  

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.14.35, atgriežas plkst.15.01) 

Ieva Brūna-Labāne 

Oļegs Solovjovs 

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

Ilva Norenberga  

Gaidis Bērziņš   

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Valdis Bārda – pašvaldības izpilddirektora p.i. ; izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas 

un nekustamā īpašuma jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Jekaterina Lola – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Inga Romaško – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 
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Linards Āboliņš – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas sabiedrisko 

attiecību speciālists 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas vadošais informācijas 

tehnoloģiju speciālists 

Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Madara Brāle – Mērsraga tūrisma informācijas centra vadītāja un Mērsraga pagasta pārvaldes 

vadītāja p. i. 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Laidzes un Vandzenes pagasta pārvaldes vadītāja 

Ģirts Kalnbirze – Lībagu pagasta un Strazdes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Juris Upmalis – Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Sandra Bērziņa – Stendes pamatskolas direktora p.i. 

Eva Frišenfelde – Kolkas pagasta pārvaldes Saimnieciskās daļas vadītāja 

Egils Alsbergs – Stendes pilsētas un Virbu pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

  

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

S. Pētersone informē, ka tiek atsākts skatīt 11. jūlijā izsludinātās domes sēdes darba 

kārtības jautājums “Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu 

apstiprināšanu”. Informē, ka ir pievienots precizēts Rojas apvienības pārvaldes amatu saraksts 

un Laucienes apvienības pārvaldes amatu saraksts. 

Dod vārdu J. Upmalim. 

J. Upmalis ziņo par Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagasta apvienības pārvaldes 

reorganizāciju. 

M. Brāle ziņo par Mērsraga pagasta pārvaldes reorganizāciju. 

Jautājumus uzdod J. Kļava, A. Pinkens, D. Karols. 

J. Kļava norāda, ka pārējās apvienību pārvaldēs ir parastie lietveži, bet Laucienes 

apvienības pārvaldes amatu sarakstā ir vecākie lietveži, arī mēnešalgu grupa atšķiras. Bilst par 

vienotu pieeju visām jaunajām pārvaldēm. 

I. Purviņa atbild, ka pēc amatu grupām, kādas ir šobrīd norādītas amatu katalogā, nebūs 

vecākais lietvedis, bet būs parastais lietvedis tur, kur ir 8. grupa, tur attiecīgi ir jābūt arī 7 

grupai. Min, ka tur ir jābūt labojumiem. 

A. Pinkens jautā, vai amata katalogā, tad būs četri lietveži ar 7. mēneša algas grupu? 

J. Upmalis – jā, tad tā paliek. 

J. Kļava jautā, kāpēc ir nosaukums “Mērsraga pagasta sporta nodaļa”, min, ka labāk 

būtu “Mērsraga sporta centrs”. 

M. Brāle atbalsta J. Kļavas rosinājumu. 

A. Pinkens aicina paskatīties Ugunsdrošības tehniķa amata pienākumus un vajadzību. 

 

S. Krūmiņa ziņo par Rojas pagasta pārvaldes un Kolkas pagasta pārvaldes 

reorganizāciju. E. Frišenfelde papildina ziņojumu. 

Jautājumus uzdod D. Karols, A. Pinkens, O. Solovjovs, J. Kļava, E. Kārkliņa. 

A. Pinkens jautā par finansiālo samazinājumu, ko izmaiņas dod. 
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S. Pētersone paskaidro, ka paralēli ar pārvalžu vadītājiem attiecībā uz šīm tabulām un 

precīziem datiem tiek strādāts. Darbs tiks pabeigts, un šī informācija gan par trīs mēnešu, gan 

arī par gada griezumu deputātiem tiks nosūtīta. 

A. Pinkens, norādot, ka apvienības pārvaldes vadītājam šobrīd tiek noteikta 

12.  mēnešalgu grupa, min, ka ir gadījies misēklis, jo pēc darbinieku skaita tā noteikti būtu 

13.  mēnešalgu grupa. 

I. Purviņa norāda, ka tā ir redakcionāla kļūda, tur ir jābūt 13. mēnešalgu grupai. 

D. Karols aicina piezīmēs papildināt Brīvā laika pavadīšanas centru ar Rojas brīvā laika 

pavadīšanas un jauniešu centrs “Strops”. 

S. Krūmiņa piekrīt, ka to var izdalīt. 

 

S. Pētersone informē, ka no Sabiles un Abavas pagasta pārvaldes vadītāja ir saņemti 

priekšlikumi. Dod vārdu I. Purviņai. 

I. Purviņa paskaidro, ka izejot no tā, par ko 11.jūlija domes sēdē tika diskutēts, kas 

attiecās uz bibliotēkām un kultūras darbiniekiem, kas ir zem pagasta apvienībām, ir lūgums 

dotajā brīdī, ņemot vērā, ka mēs skatīsim šos lielumus augusta domes sēdē, likt tos atpakaļ ar 

nelielām korekcijām, kurus attiecīgi varētu arī iestrādāt amatu sarakstā. 

Z. Brunavs paskaidro, ka ņemot vērā to, ka bibliotēkas tiks atsevišķi skatītas augustā, 

tad to visu pārdomājot un saliekot, ir priekšlikums, līdz augustam saglabājam struktūrvienību 

Abavas bibliotēka, bet attiecīgi, lai tiktu galā ar atalgojuma fondu, bibliotekāram jeb bibliotēkas 

vadītājam Abavas bibliotēkā no 0,6 uz 0,5 nomazināt slodzi; Strādnieka - krāšņa kurinātāja 

slodzi samazināt uz 0,3; Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītājs no divām amata vietām 

tiek samazināts uz vienu amata vietu. 

Ģ. Kalnbirze, runājot par amatu Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītājs, norāda, 

ka bija runa, ka paliek divas amata vietas. Viens apkalpo Virbus un Sabili, otrs apkalpo Stendi, 

Lībagus un Strazdi. Tāpēc viņi abi ir vadītāji, kuri vada savus darbiniekus attiecīgajās teritorijās. 

A. Pinkens norāda, ka vienai nodaļai nevar būt divi vadītāji. 

S. Pētersone bilst, ka šobrīd gana loģiski būtu tomēr palikt pie vienas nodaļas un viena 

nodaļas vadītāju, vēl jo vairāk ņemot vērā to, ka pārvaldei ir arī vietnieks. Amata pienākumus 

var pārskatīt un sadalīt. Vienai nodaļai divi vadītāji noteikti nevar būt. 

J. Kļava izsaka priekšlikumu izveidot amatu – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas 

vadītāja vietnieks. 

Ģ. Kalnbirze tam piekrīt. 

A. Pinkens jautā, vai abiem vienādi kvalificēti amati un viena mēnešalgu grupa? 

S. Pētersone – jā. 

D. Karols atbalsta vietnieka amata vietas izveidošanu. 

 

 S. Pētersone informē, ka attiecība par Valdemārpili ir priekšlikums atgriezties atpakaļ 

esošajā situācijā, kāds tas ir bijis līdz šim, tajā brīdī, kad skata bibliotēkas un arī kultūras 

iestādes, arī nonākt pie labākā risinājuma. 

I. Purviņa – ja mēs atgriežamies pie sākotnējās versijas, tad Valdemārpilī ir viena 

bibliotēkas vadītāja vieta, divas bibliotekāra vietas, bibliotēkas bērnu nodaļas vadītāja viena 

amata vieta. 

Plkst.14.00 iziet D. Karols, ienāk plkst.14.02. 

A. Pinkens jautā, amatu katalogā šobrīd mums ir Kultūras un tūrisma informācijas 

centrs, tas sašķeļas divās daļās – Lubes kultūras nams un Tūrisma informācijas centrs? 

S. Pētersone – paliek tā kā bija iepriekš Valdemārpils un Lubes kultūras nama vadītājs 

un Valdemārpils Tūrisma informācijas centra vadītājs.  

 

Plkst.14.03 S. Pētersone izsludina tehnisko pārtraukumu amatu kataloga precizēšanai. 

Plkst.14.13 tiek atsākta sēde. 
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Deputātiem tiek parādīts amatu katalogs ar redakcionāli iestrādātajiem priekšlikumiem. 

Deputātiem iebildumu nav. 

Plkst.14.18 ienāk A.Stūrmanis. 

S. Pētersone informē, ka J. Kļava ir iesniegusi priekšlikumu. 

J. Kļava iepazīstina ar savu priekšlikumu – izdarīt grozījumus Valdemārpils apvienības 

pārvaldes amatu sarakstā, papildinot Laidzes brīvā laika pavadīšanas centra amatu sarakstu ar 

27.pozīciju- Brīvā laika pavadīšanas centra vadītājs. Pamato savu priekšlikumu – kā tas var būt, 

ka teritorijā, kurā ir vairāk nekā 1700 iedzīvotāju, praktiski nepaliek neviena amata, kas 

nodarbotos ar kultūras jautājumiem. 

Jautājumus J. Kļavai uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens. 

M. Grohjacka pauž atbalsu J. Kļavas priekšlikumam. 

 

S. Pētersone aicina balsot par J. Kļavas priekšlikumu – izdarīt grozījumus Valdemārpils 

apvienības pārvaldes amatu sarakstā, papildinot Laidzes brīvā laika pavadīšanas centra amatu 

sarakstu ar 27.pozīciju- Brīvā laika pavadīšanas centra vadītājs- 40,saime, IV līmenis, 8. m/algu 

grupa, 1 amats. 

 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus Valdemārpils apvienības pārvaldes amatu 

sarakstā, papildinot Laidzes brīvā laika pavadīšanas centra amatu sarakstu ar 27.pozīciju- Brīvā 

laika pavadīšanas centra vadītājs- 40,saime, IV līmenis, 8. m/algu grupa, 1 amats". Iesniedza 

Juzefa Kļava. 

"PAR"  -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis [informējot mutiski]) 

"PRET" -  2 (Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis Kalniņš) 

"ATTURAS" -  
6 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris) 

  

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav pieņemts 

 

J. Kļava pauž viedokli. Izsaka priekšlikumu – Administratīvajam departamentam uz 

priekšu, ja notiek kaut kādas izmaiņas, tad par katru gatavot atsevišķu lēmuma projektu. 

Rosina veidot darba grupu par darbinieku skaita samazināšanu Talsu novada 

bibliotēkās. Jāvērtē darbinieku skaits tautas namos, jaunatnes speciālisti.  

A.  Pinkens pauž viedokli – tas, kas man pietrūkst visā šajā procesā, ja mēs runājam par 

budžetu, cik tad mēs ietaupām uz algu fonda samazinājumu, kas ir rīcības plānā ierakstīts. Tas 

ir tas galvenais aspekts. 

S. Pētersone norāda, ka šāda informācija būs uz domes sēdi. 

E. Kārkliņa norāda, ka būtu ļoti labi, ja uz domes sēdi būtu arī informācija par 

pusslodzēm, kur cilvēkam tā ir vienīgā slodze pašvaldībā, līdz ar to pa viņu tiek pilnā apmērā 

maksāts nodokli. 

S. Pētersone norāda, ka šāda informācija uz domes sēdi būs. 

L. Pīlēģis pauž viedokli – būtu labi, ja mēs skatoties šo, izskatītu arī visas amata vietas, 

kur viena persona strādā vairāk nekā vienu slodzi, tieši pašvaldībā. 

Informē, ka balsojumā “atturēsies”. Paskaidro, ka viņa vēlme būtu tāda, ka no sākuma 

apstiprinām apvienību pārvaldniekus, kas uz apvienību skatās kopumā, tādā veidā veicot šo 

optimizāciju. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"PRET" -  3 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  
5 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Juzefa 

Kļava, Lauris Pīlēģis) 

  

DOME NOLEMJ 

Noraidīt lēmuma projektu "Par Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu 

apstiprināšanu". 

 

Plkst.14.35 iziet A. Astrātovs, L. Pīlēģis. 

6.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 10. aprīļa lēmumā Nr. 106 

“Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 21. februāra lēmumā Nr. 

30 “Par Talsu novada pašvaldības rīcības plāna apstiprināšanu” 

S. Pētersone, J. Lola, A. Pinkens, I. Purviņa, J. Kļava 

 

J. Lola ziņo par lēmuma projektu. Sakarā ar nepieciešamību precizēt norādīto informāciju 

rīcības plānā, precizēt atbildīgās iestādes un struktūrvienības, izpildi, izpildes termiņus un 

finanšu  aprēķinus, nepieciešams izdarīt grozījumus apstiprinātajā rīcības plānā. 

Plkst.14.37 iziet D. Karols. 

A. Pinkens jautā, vai procesā esošajās aktivitātēs nekas netiek mainīts? 

S. Pētersone atbild, ka procesā esošajās aktivitātēs tiek mainīti termiņi. Attiecīgi 

11.  jūlijs attiecībā uz pagasta pārvaldēm. 

Plkst.14.14 ienāk D. Karols, A. Astrātovs. 

A. Pinkens jautā, vai ir izdevies ieviest centralizēto personālvadību ar 01.06.2024. 

Izglītības pārvaldē, Sociālajā dienestā, Bāriņtiesā? 

I. Purviņa paskaidro, ka lielā darba apjoma dēļ tas ir sākumā stadijā. 

A. Pinkens norāda, ka tas termiņš nevarētu tikt saukts par korektu. 

S. Pētersone norāda, ka datums ir noteikts dome lēmumā. Min, ka uz domes sēdi ir 

jāgatavo izmaiņas domes lēmumā, precizējot laiku. 

J. Kļava lūdz viņas teikto fiksēt protokolā – kad mēs varētu piekļūt pie tāda pamatīga 

un pamatojoša dokumenta, kurā varētu redzēt, kādi ietaupīji mums ir bijuši no šī budžeta 

pieņemšanas 21. februārī. Vai tas ir, varbūt 1.augusts, jo jūlijs jau ir vairāk kā pusē. Lai tomēr 

mēs redzētu kaut kādu reālo situāciju. Budžeta komisija regulāri kaut ko groza, ir mūžīgie 

pārmetumi, ka kaut kas nav saplānots un redzēts. Lai pienāk reiz tāds brīdis,  

kurās no šīm 29 pozīcijām, kādā veidā, uz kuru pusi mēs virzāmies. Ka nepienāk novembra 

mēnesis, mums beigās nav algas ko maksāt. Vēršu laicīgi uzmanību. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  3 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa) 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 248 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 10. aprīļa 

lēmumā Nr. 106 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 21. februāra 

lēmumā Nr. 30 “Par Talsu novada pašvaldības rīcības plāna apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu 

jautājumos iecelšanu amatā 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, D. Karols, A. Stūrmanis 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 2024. gada 22. maijā izsludināja konkursu uz 

Pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu jautājumos amatu, kura 

rezultātā konkursa komisija iesaka virzīt iecelšanai izpilddirektora vietnieka amatā Litu 

Rollandi.  

Plkst.14.47 iziet K. Kalniņš, ienāk plkst.14.52. 

D. Karols sniedz atbildi uz A. Pinkena jautājumu par amata kandidātu izvērtēšanas 

procesu un izvērtēšanas kritērijiem. Diskusijā iesaistās I. Purviņa. 

Plkst.15.01 ienāk L. Pīlēģis. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu Balsu skaitītāju komisijā apstiprināt – Lauri Pīlēģi, 

Juzefu Kļavu, Gundaru Sebri. Aicina deputātus par to vienoties.  

Deputātiem iebildumu, citu priekšlikumu nav. Deputāti vienojoties ievēlē Balsu 

skaitītāju komisiju. 

 

S. Pētersone aicina komisiju uzsākt darbu. 

Balsu skaitītāju komisija izdala vēlēšanu zīmes. 

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

Balsu skaitītāju komisija pieņem no deputātiem aizpildītās vēlēšanu zīmes un dodas tās 

saskaitīt. 

 

S. Pētersone plkst.15.03 izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.15.20 tiek atsākta domes sēde. 

 

S. Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G. Sebris, Balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētājs, nolasa Balsu skaitītāju komisijas 

protokolu Nr. 1. 

G. Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr. 2. 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2: 

Balsojumā piedalās 16 deputāti. 

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 16 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgas vēlēšanu zīmes nav. 

 

“Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un 

finanšu jautājumos iecelšanu amatā” atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu 

balsojums: 

 

16 PAR – Ainis Stūrmanis, Ieva Brūna-Labāne, Andis Astrātovs, Dainis Karols, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Juzefa Kļava, Almants Kalniņš, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Kalvis Kalniņš, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Eva Kārkliņa. 
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 PRET – NAV 

 

S. Pētersone informē, ka mēneša laikā pašvaldības izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos uzsāks darbu pašvaldībā. 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 249 “Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka 

administratīvajos un finanšu jautājumos iecelšanu amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 15.24 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) S. Pētersone 

Parakstīts 24.07.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) E. Grīnberga 

Parakstīts 24.07.2024. 

 

 

 


